
וה אותי כבר כמה שנים ובתקופה והגעתי לאיה עם בעיה שמל

 .הבעיות מקבלות משנה כוח שבה –מבולבלת 

כך שגם אני מטפל ויש , את איה פגשתי כבר לפני שנים בקורס אייפק

אני נדהם כול פעם  .עם די הרבה מטפלים מתחומים שונים לי ניסיון

, מפגינה יההטיפולים המקצועיות וההבנה העמוקה שאמחדש מרמת 

 לחבר בין –ור אותם מהשורש תהיכולת לחדור לליבת הבעיות ולפמ

 .הנפש לגוף בכול הרבדים

השילוב בין הרפואה הסינית שיטת האייפק והיכולות של איה יצרו 

שאחרי כול טיפול לקח לי כמה ימים ,טיפולים כל כך עוצמתיים עבורי

החותם  .עם הרבה הבנות ותובנות על עצמי, מחדש לחזור לאיזון

 .שטיפולים אלו השאירו בי מלווה אותי וילווה אותי עוד הרבה זמן

, את יכולת ההכלה של איה -דבר אחרון שהייתי מעוניין לציין 

שאפשר לספר לה את כול הבעיות מבלי להרגיש נזוף או  ההרגשה

 .ועם הרבה אהבה ואמפטיה ללא שיפוט –דחוי 

ואני  י מודה לך איה על העזרה והליווי לאורך תקופת הטיפוליםאנ

 ור אתתממליץ עליך בחום לכול מי שמחפש לעשות דרך אמיתית ולפ

 .הבעיות מהבסיס

 , בהצלחה

 רן
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